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ადრესატი:	

ბესიკ	ტაბიძე	
ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტის	საკრებულო-საკრებულოს	თავმჯდომარე

ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტის	საკრებულოს	თავმჯდომარეს
ბატონ	ბესიკ	ტაბიძეს,

ბატონო	ბესიკ,
გიგზავნით	ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტის	გენდერული	თანასწორობის	საბჭოს	2023
წლის	16	მარტის	სხდომის	ოქმს.
პატივისცემით,

ვერიკო	კვირკველია

ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტის	საკრებულო-ლანჩხუთის	მუნიციპალიტეტის	გენდერული	თანასწორობის	საბჭოს
თავმჯდომარე



ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის გენდერული თანასწორობის საბჭოს 

სხდომის ოქმი №1 

 

 

ქ. ლანჩხუთი                                                                                                                    16.03.2023 წელი 

 

სხდომას ესწრებოდა ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის გენდერული თანასწორობის საბჭოს 

თავმჯდომარე - ვერიკო კვირკველია 

 

საბჭოს წევრები: ნათია აფხაზავა, ბესიკ ტაბიძე, გიორგი ჩახვაძე, ია მოქია, კარლო წილოსანი, 

სპარტაკ კვაჭაძე, კარლო კვიტაიშვილი, გიორგი ხელაძე, ზაზა წულაძე, დარეჯან ბურჭულაძე, 

ნინო ძიძიგური, ნონა მურვანიძე, ქეთევან წილოსანი, მარინა ნუცუბიძე, ნია კობახიძე,ლია 

კვიტაიშვილი,ინეზა კვაჭაძე, მარინა ნუცუბიძე. 

 

სხდომის თავმჯდომარემ ვერიკო კვირკველიამ სხდომას გააცნო დღის წესრიგის პროექტი: 

 

დღის წესრიგი 

 

1. გენდერული თანასწორობის საბჭოს სამოქმედო გეგმის განხილვა. 

 

/მომხსენებელი: ვერიკო კვირკველია/ 

 

2. გენდერული თანსწორობის საბჭოს სამომავლო გეგმების და გამოწვევების 

ანალიზი. 

 

                                           /მომხსენებელი: ვერიკო კვირკველია/ 

 

3. სხვადასხვა საკითხები. 

 

სხდომის თავმჯდომარემ ვერიკო კვირკველიამ პირველ საკითხთან დაკავშირებით სხდომის 

წევრებს მოახსენა, რომ გენდერული თანასწორობის საბჭოს სამოქმედო გეგმაში, რომელიც 

ორწლიანია და ზოგად ამოცანებს შეეხება, შეტანილ იქნას  ცვლილება, რათა სამუშაო გეგმამ 



ასახოს გენდერული თანასწორობის საბჭოს ის კონკრეტული ნაბიჯები, რომელსაც იგი წლის 

განმავლობაში დაგეგმავს, რათა საბჭოს მუშაობა უფრო მოქნილი და ეფექტური გახდეს. 

საბჭოს წევრმა, ნონა მურვანიძემ გამოთქვა მოსაზრება, რომ კარგი იქნება თუ სხდომაზე 

მოვიწვევთ იმ აქტიურ ახალგაზრდებს, რომლებიც დაინტერესებულნი არიან გენდერის 

კუთხით არსებული პრობლემებით, რათა მათი მონაწილეობით და მათთან თანამშრომლობით 

გამოიკვეთება ის მნიშვნელოვანი ასპექტები, რაზედაც შეგვიძლია სამომავლოთ 

გავამახვილოთ  ყურადღება.  

ია მოქიამ აღნიშნა, რომ მნიშვნელოვანია გენდერული თანასწორობის საბჭომ გამოიკვლიოს 

ისეთი ჯგუფების საჭიროებები, რომლებსაც არ მიუღწევიათ არც კანონით გათვალისწინებულ 

საპენსიო ასაკს, და ასაკის გამო შესაძლებელია გაუჭირდეთ დასაქმება. ასეთი კატეგორიაა 

დაახლოებით 45-65 წლამდე მამაკაცები და ქალები. 

ვერიკო კვირკველიამ თქვა, რომ ადრეული ქორწინების შესახებ სკოლებში საუბრისას 

ახალგაზრდების მხრიდან გამოითქვა მოსაზრება, რომ საბჭომ მოახდინოს ახალგაზრდების 

ინფორმირება დანაშაულის პრევენციის კუთხით და მივაწოდოთ ინფორმაცია, თუ რას 

გულისხმობს სისხლისსამართლებრივი პასუხისმგებლობა, რა ასაკიდან დგება და როგორია 

სანქციები.  

მარინა ნუცუბიძემ, შშმ პირებთან დაკავშირებით აღნიშნა, რომ მიუხედავად იმისა, რომ 

სახელმწიფო ცდილობს მაქსიმალურად ადაპრიტებული გახადოს გარემო ამ 

ადამიანებისთვის, მაინც რჩება მოსაგვარებელი პრობლემები, ისევ მწვავედ დგას პანდუსების 

საკითხი გარკვეულ ობიექტებზე, ამიტომ  საჭიროა მუდმივი  კონტაქტი შშმ თემთან. 

ქეთი წილოსანმა ისაუბრა სკოლებში ინფორმაციული ტექნოლოგიების კუთხით გოგონების 

ინფორმირების მნიშვნელობაზე, ასევე სურვილის შემთხვევაში მათი ამ კუთხით 

გაძლიერებისთვის და ხელშეწყობისთვის სპეციალისტის მოწვევის საჭიროებაზე.  

გენდერული თანასწორობის საბჭოს თავმჯდომარემ, ასევე ხაზი გაუსვა მუნიციპალიტეტში 

მრავალი მიმართულებით სტატისტიკის არარსებობაზე და ბიუჯეტიდან გამოყოფილი 

თანხის ამ მიმართულებით ხარჯვის აუცილებლობაზე.  

გენდერული თანასწორობის სამოქმედო გეგმასთან დაკავშირებით გამოთქმულ მოსაზრებები 

დადგა კენჭისყრაზე. 

 

კენჭი უყარეს დღის წესრიგის პირველ საკითხს: 

მომხრე - 18, წინააღმდეგი-0. 

 

   სხდომის თავმჯდომარემ  დღის წესრიგის მეორე საკითხთან მიმართებით თქვა, რომ 

გენდერული თანასწორობის საბჭო მრავალი გამოწვევის წინაშე დგას, 

მუნიციპალიტეტში და ზოგადად ქვეყანაში გენდერული თანასწორობის მისაღწევად  

 



 

 



 


